
PROTOKÓŁ Nr 35
z XXXV sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 30 listopada 2005 roku

O godzinie 1300 XXXV sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria 
Przybysz – Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości. Po stwierdzeniu 
quorum (lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji z dnia 19 października 2005 roku.
5. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji z dnia 16 listopada 2005 roku.
6. Informacja  Dyrektor  Przedszkola  Miejskiego  Nr  2  w  Markach  Pani  mgr  Barbary 

Jóśko w związku z realizowanym przez Placówkę Projektem (Socrates – Comenius).
7. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki  (Druk nr 279).
8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  XXV/185/2005  Rady Miasta 

Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 283). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego 
zadania inwestycyjnego  (Druk nr 269).

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/157/2004 Rady 
Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych 
(Druk nr 280).

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/71/2003 Rady Miasta 
Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie określenia stawek opłaty targowej 
(Druk nr 281).

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 
przez przedszkola,  dla których organem prowadzącym jest  Miasto Marki (Druk nr 
282). 

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  programu  współpracy  Miasta  Marki  z 
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego w roku 2006 (Druk nr 273).

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2006 (Druk nr 274).

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 275).

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na stosowanie bonifikaty 
od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności w 
stosunku do nieruchomości zabudowanych na cele mieszkaniowe lub zabudowanych 
garażami albo przeznaczonych pod tego rodzaju zabudowę (Druk nr 277).

17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  mienie 
komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 278).

18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 245).

19. Interpelacje i zapytania radnych.
20. Sprawy różne.
21. Zamknięcie posiedzenia.
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Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Babiuch  –  Hall  złożyła  wniosek  o 
uzupełnienie porządku obrad o punkt „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi pani 
Beaty Chełstowskiej (Druk nr 286)”. Jednocześnie zaproponowała rozpatrzenie tego projektu 
uchwały przed punktem „Interpelacje i zapytania radnych”.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie ww. wniosku.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny  Robert  Tankiewicz  złożył  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  17. 
„Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej mienie komunalne, 
na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 278)” oraz punktu 18. „Rozpatrzenie 
projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie  bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości 
przyległej (Druk nr 245)”. Radny powiedział,  że oba projekty uchwały były omawiane na 
posiedzeniu Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  i  żaden z  nich nie  otrzymał  pozytywnej 
opinii Komisji.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przypomniał,  że  Komisja  otrzymała  dodatkowe  informacje 
dotyczące projektu uchwały zawartego w Druku nr 245 i na posiedzeniu w dniu 23 listopada 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.
Natomiast w kwestii projektu uchwały zawartego w Druku nr 278 zaproponuje poprawkę.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie złożonego 
wniosku radnego Roberta Tankiewicza o zdjęcie z porządku obrad punktu 17.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  2
przeciw – 8
wstrzymujących się – 3

Wniosek został odrzucony.
   
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie złożonego 
wniosku radnego Roberta Tankiewicza o zdjęcie z porządku obrad punktu 18.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  1
przeciw – 12
wstrzymujących się – 0

Wniosek został odrzucony.
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Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji z dnia 19 października 2005 roku.
5. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji z dnia 16 listopada 2005 roku.
6. Informacja  Dyrektor  Przedszkola  Miejskiego  Nr  2  w  Markach  Pani  mgr  Barbary 

Jóśko w związku z realizowanym przez Placówkę Projektem (Socrates – Comenius).
7. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki  (Druk nr 279).
8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  XXV/185/2005  Rady Miasta 

Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk 
nr 283). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego 
zadania inwestycyjnego  (Druk nr 269).

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/157/2004 Rady 
Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych 
(Druk nr 280).

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/71/2003 Rady Miasta 
Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie określenia stawek opłaty targowej 
(Druk nr 281).

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 
przez przedszkola,  dla których organem prowadzącym jest  Miasto Marki (Druk nr 
282). 

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  programu  współpracy  Miasta  Marki  z 
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego w roku 2006 (Druk nr 273).

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2006 (Druk nr 274).

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 275).

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na stosowanie bonifikaty 
od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności w 
stosunku do nieruchomości zabudowanych na cele mieszkaniowe lub zabudowanych 
garażami albo przeznaczonych pod tego rodzaju zabudowę (Druk nr 277).

17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  mienie 
komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 278).

18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 245).

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi pani Beaty Chełstowskiej (Druk nr 
286)”.

20. Interpelacje i zapytania radnych.
21. Sprawy różne.
22. Zamknięcie posiedzenia.
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Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji z dnia 19 października 2005 roku.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu Nr 33 z XXXIII sesji Rady Miasta Marki z dnia 19 października 2005 roku.

Głosowanie
za przyjęciem protokołu – 11
przeciw – 0
wstrzymujących się –  2  

Protokół z XXXIII sesji Rady Miasta Marki z dnia 19 października 2005 roku został przyjęty.

Pkt 5. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji z dnia 16 listopada 2005 roku.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu Nr 34 z XXXIV sesji Rady Miasta Marki z dnia 16 listopada 2005 roku.

Głosowanie
za przyjęciem protokołu –  11
przeciw – 0
wstrzymujących się – 2   

Protokół z XXXIV sesji Rady Miasta Marki z dnia 16 listopada 2005 roku został przyjęty.

Pkt 6. Informacja Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 2 w Markach Pani mgr Barbary 
Jóśko w związku z realizowanym przez Placówkę Projektem (Socrates – Comenius).

Pani Barbara Jóśko Dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 2 w Markach poinformowała,  że 
Przedszkole realizuje Szkolny Projekt Comeniusa pt. „Rozwijaj ciało i umysł przez ruch”. 
W programie oprócz Polski biorą udział placówki z: Grecji, Bułgarii, Luksemburga, Łotwy 
Szwecji i Węgier. Przedstawiciele tych krajów na przełomie stycznia i lutego będą gośćmi 
Przedszkola.

Pkt 7. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki  (Druk nr 279).

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  informację  z  działalności  Burmistrza  za  okres 
od  10  października  do  18  listopada  2005  roku  (informacja  stanowi  załącznik  nr  2  do 
protokołu).

Nie zgłoszono żadnych pytań.

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę XXV/185/2005 Rady Miasta 
Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w sprawie budżetu miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 
283). 

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  informacje  dotyczące  proponowanych  zmian  w 
budżecie miasta na 2005 rok (informacja pisemna stanowi załączniki nr 4 do protokołu) oraz 
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szczegółowo omówił zaproponowane w Druku nr 285 kolejne propozycje poprawek (Druk 
285 stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
Burmistrz  odpowiedział  również  na  pytania  sformułowane  przez  radnych:  Elżbietę 
Świniarską, Tadeusza Sienkiewicza, Bogdana Trzemeckiego.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 283.

Przewodnicząca  Rady Maria  Przybysz  – Piwko poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę nr XXV/185/2005 Rady Miasta Marki z dnia 9 lutego 2005 roku w 
sprawie budżetu Miasta Marki na 2005 rok (Druk nr 285).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXV/248/2005  i  stanowi  załącznik  nr  6  do 
protokołu.

Pkt  9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  realizację 
wspólnego zadania inwestycyjnego  (Druk nr 269).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  szczegółowo  wyjaśnił  kwestie  dotyczące  zawarcia 
porozumienia  z  Mazowieckim  Zarządem  Dróg  Wojewódzkich  na  współfinansowanie 
wspólnego zadania inwestycyjnego polegającego na budowie chodnika i zjazdów po stronie 
północnej ul. Legionowej w Markach.

W dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Dąbkowski, Małgorzata Babiuch – Hall, Tadeusz 
Sienkiewicz,  Paweł  Chojnowski  oraz Burmistrz  Janusz  Werczyński  i  Zastępca  Burmistrza 
Krzysztof Wnuk.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 269.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na realizację wspólnego zadania inwestycyjnego  (Druk nr 269).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 12
przeciw – 1
wstrzymujących się – 0 

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXV/249/2005  i  stanowi  załącznik  nr  8  do 
protokołu.
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Pkt 10.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXI/157/2004 
Rady  Miasta  Marki  z  dnia  17  listopada  2004  roku  w  sprawie  emisji  obligacji 
komunalnych (Druk nr 280).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał zapisy uchwały XXI/157/2004 w sprawie emisji 
obligacji komunalnych i wyjaśnił przyczyny uzasadniające wprowadzenie zmian w uchwale.
Burmistrz przedstawił również poprawki redakcyjne (Druk 284). 

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 280.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr XXI/157/2004 Rady Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku 
w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk nr 284).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1 

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXV/250/2005  i  stanowi  załącznik  nr  10  do 
protokołu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/71/2003 Rady 
Miasta  Marki  z  dnia  19  listopada  2003  roku  w  sprawie  określenia  stawek  opłaty 
targowej (Druk nr 281).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  szczegółowo  omówił  propozycje  zmian  wysokości  stawek 
opłaty targowej. Zgłosił również autoporawkę polegającą na wykreśleniu z § 2 ust. 1 słów „na 
targowisku”.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 281.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr X/71/2003 Rady Miasta Marki z dnia 19 listopada 2003 roku w 
sprawie określenia stawek opłaty targowej wraz z autopoprawką (Druk nr 281).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1 
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Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXV/251/2005  i  stanowi  załącznik  nr  12  do 
protokołu.

Pkt  12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  świadczenia 
udzielane  przez  przedszkola,  dla  których  organem  prowadzącym jest  Miasto  Marki 
(Druk nr 282). 

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 
(uzasadnienie stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
Burmistrz zgłosił autopoprawkę polegającą na:

- wykreśleniu z  § 1  ustępu 4.  -  w związku z tym wprowadzenie korekty numeracji 
kolejnych punktów,

- korekty w ustępie  3., polegającej na zmianie zapisu „...z zastrzeżeniem ust. 4 i 5.” na 
zapis „... z zastrzeżeniem ust. 4.”,

-  wykreśleniu z ustępu 6. słów „...z przyczyn nie wymienionych w ust. 4.”

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 282.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie ustalenia  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez  przedszkola,  dla  których organem 
prowadzącym jest  Miasto Marki wraz z autopoprawką (Druk nr 282). 

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXV/252/2005 i stanowi załącznik nr 
15 do protokołu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki z 
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego w roku 2006 (Druk nr 273).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński zaprezentował projekt uchwały zawarty w Druku nr 273.

Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Bezpieczeństwa Publicznego i  Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (Druk nr 273).

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie programu współpracy Miasta  Marki  z  organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2006 (Druk nr 273).

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXV/253/2005 i stanowi załącznik nr 
17 do protokołu.
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Pkt  14.    Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu   
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2006 (Druk nr 274).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że zgodnie ustawą z dnia 29 lipca 2005 roku o 
przeciwdziałaniu narkomanii jednostki samorządu terytorialnego mają obowiązek uchwalenia 
Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii.  Przedstawił  informacje  zawarte  z 
Krajowym Programie Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2002 – 2005.
Burmistrz  zgłosił  autopoprawkę  polegającą  na  wykreśleniu  w  §  1.  punkcie  4.  słów: 
„realizatorzy gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych” i 
zastąpieniu ich słowami: „realizatorzy gminnego programu przeciwdziałania narkomanii”.

Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Bezpieczeństwa Publicznego i  Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 274.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia  Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii  na  rok  2006 wraz  z 
autopoprawką (Druk nr 274).

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXV/254/2005 i stanowi załącznik nr 
19 do protokołu.

Pkt  15.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 275).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  szczegółowo  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006.

Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Bezpieczeństwa Publicznego i  Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku nr 275.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na rok 2006 (Druk nr 275).

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXV/255/2005 i stanowi załącznik nr 
21 do protokołu.
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Pkt  16.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  stosowanie 
bonifikaty  od  opłaty  za  przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo 
własności  w  stosunku  do  nieruchomości  zabudowanych  na  cele  mieszkaniowe  lub 
zabudowanych garażami albo przeznaczonych pod tego rodzaju zabudowę (Druk nr 
277).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały i zgłosił autoporawkę polegającą na 
wprowadzenie w § 2. ust. 2. następujących zmian: zastąpieniu słowa „... wyżej ...” zapisem 
„... w § 2 ust.1 ...” oraz zastąpieniu słów „... wynosi 60% ...” słowami „... wynosi 80%...”.  

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 277.
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  wyrażenia  zgody  na  stosowanie  bonifikaty  od  opłaty  za  przekształcenie  prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności w stosunku do nieruchomości zabudowanych 
na cele mieszkaniowe lub zabudowanych garażami albo przeznaczonych pod tego rodzaju 
zabudowę wraz z autopoprawką (Druk nr 277).

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXV/256/2005 i stanowi załącznik nr 
23 do protokołu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  mienie 
komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 278).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  negatywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 278.

W związku z negatywną opinią Komisji Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił prezentację 
multimedialną dotyczącą działek 1/10, 1/11 i 1/12 z obrębu 1-11.
Prezentacja stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Burmistrz zaproponował również autopoprawkę, która zawarta została w Druku 287 (Druk 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu).

W dyskusji głos zabrali wszyscy członkowie Rady Miasta, Burmistrz, Zastępca Burmistrza 
oraz Radca Prawny.

Burmistrza  Janusz  Werczyński,  zgodnie  z  sugestią   radnej  Małgorzaty  Babiuch  –  Hall, 
wycofał autopoprawkę zawartą w Druku 287.

Wiceprzewodniczący  Rady  Paweł  Chojnowski  złożył  wniosek,  aby  omawiany  projekt 
uchwały nie został poddany pod głosowanie podczas tej sesji i ponownie został odesłany do 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej.
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie złożony wniosek.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku  – 7  
przeciw – 6
wstrzymujących się – 0  

Wniosek został przyjęty i w związku z tym projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie  w  trybie  bezprzetargowym  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej 
mienie  komunalne,  na  rzecz  właściciela  nieruchomości  przyległej  (Druk  nr  278)  został 
ponownie skierowany do Komisji Budżetowo - Gospodarczej.

Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości  gruntowej,  stanowiącej  mienie komunalne,  na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 245).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że ten projekt uchwały został zdjęty z porządku 
obrad XXXII sesji na skutek negatywnej opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, która 
wystąpiła  o  przygotowanie  dodatkowych  informacji  dotyczących  tej  sprawy.  Informacje 
zostały przedstawione na posiedzeniu Komisji w dniu 23 listopada 2005 roku. 
Burmistrz szczegółowo omówił projekt uchwały.

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 245.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  wyrażenia  zgody na zbycie  w trybie  bezprzetargowym nieruchomości  gruntowej, 
stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 245).

Głosowanie
za podjęciem uchwały –  12
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXV/257/2005  i  stanowi  załącznik  nr  28  do 
protokołu.

Pkt  19.    Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  pani  Beaty  Chełstowskiej   
(Druk nr 286)”

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Małgorzata  Babiuch  –  Hall  przedstawiła  projekt 
uchwały (kopia skargi stanowi załącznik nr 30 do protokołu) oraz odczytała opinię Komisji 
Rewizyjnej w sprawie skargi pani Beaty Chełstowskiej na nienależyte wykonywanie zadań 
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przez  Urząd  Miasta  Marki  w  zakresie  przyznania  lokalu  socjalnego  z  mieszkaniowych 
zasobów gminy.
Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

W  dyskusji  głos  zabrali  radni:  Kazimierz  Kędzierski,  Tadeusz  Sienkiewicz,  Małgorzata 
Babiuch – Hall, Maria Przybysz – Piwko oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie skargi pani Beaty Chełstowskiej (Druk nr 286)”.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XXXV/258/2005 i stanowi załącznik nr 
32 do protokołu.

Pkt 20. Interpelacje i zapytania radnych.

Burmistrz Janusz Werczyński odczytał interpelację radnej Agaty Świstowskiej (interpelacja 
stanowi załącznik nr 33 do protokołu) oraz odpowiedź na interpelację (odpowiedź stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu).

Radny Robert Tankiewicz zwrócił się o przygotowanie informacji na temat realizacji uchwał 
Rady Miasta podjętych w tej kadencji  Rady. 

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko powiedziała, że taka informacja może być 
przygotowana, ale nie jest w stanie określić terminu.

Pkt 21. Sprawy różne.

1.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zaprosiła radnych na spotkanie wigilijne, 
które odbędzie  się  w dniu 16 grudnia 2005 roku o godzinie  1800 w Specjalnym Ośrodku 
Wychowawczym przy ul. Kasztanowej w Markach.

2. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przedstawiła:
- pismo  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  w  Warszawie  dotyczące 

projektowanej Wschodniej Obwodnicy Warszawy w ciągu drogi krajowej Nr 17 oraz 
projektowanego przebiegu drogi S-8 w kierunku Radzymina, w rejonie miasta Marki 
(kopia pisma stanowi załącznik nr 35 do protokołu),

- pismo dotyczące budowy wodociągu w rejonie ulic: Sokolej,  Jastrzębiej,  Żurawiej, 
Bocianiej,  Gołębiej,  Skowroniej  oraz ul  Wesołej  na odcinku od ul.  Sokolej  do ul. 
Skowroniej (kopia pisma stanowi załącznik nr 36 do protokołu),

- e-mail w sprawie przedłużenia linii autobusu 190 do ul. Dużej w Markach, 
- pismo  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w Wołominie  dotyczące  przeprowadzonej 

analizy  danych  zawartych  w  oświadczeniach  majątkowych  za  lata  2002  –  2004 
radnych Rady Miasta Marki (kopia pisma stanowi załącznik nr 37 do protokołu),

- informacje  w  związku  z  rozstrzygnięciem nadzorczym  Wojewody  Mazowieckiego 
dotyczącym uchwały  Nr XXXII/234/2005 Rady Miasta  Marki  z  dnia  14 września 
2005  roku  w  sprawie  sprzedaży  w  trybie  nieograniczonego  przetargu  ustnego 
niezabudowanych  nieruchomości  gruntowych  stanowiących  mienie  komunalne 
(informacja stanowi załącznik nr 38 do protokołu),

- skargę Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Nr XIV/108/2004 Rady Miasta Marki z 
dnia  28  kwietnia  2004  roku  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania 
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przestrzennego miasta Marki „Osiedle Leśna” (kopia skargi stanowi załącznik nr 39 
do protokołu).  

3.Burmistrz  Janusz  Werczyński  poinformował,  że  odbyły  się  rozmowy  z  Zarządem 
Transportu  Miejskiego w Warszawie  w sprawie  funkcjonowania  komunikacji  miejskiej  w 
Markach.  Tematem  rozmów  było  m.in.  przedłużenie  linii  190  do  ul.  Dużej  w  Markach, 
zmiany w funkcjonowaniu linii 718 i 805, możliwość uruchomienia linii autobusowej łączącej 
Marki z dzielnicą Żoliborz. 

W dyskusji głos zabrali radni Kazimierz Kędzierski, Elżbieta Świniarska,  Tadeusz Lużyński, 
Tadeusz Sienkiewicz, Małgorzata Babiuch – Hall, Teresa Sobolewska.

W trakcie dyskusji rozważano następujące możliwości:
- przedłużenie  linii  190  do  pętli  przy  ul.  Dużej  w  Markach,  przy  jednoczesnej 

rezygnacji  z  linii  805  –  można  podjąć  starania,  ale  miasto  będzie  ponosić  55% 
kosztów funkcjonowania tej linii na terenie Marek,

- możliwość uruchomienia linii autobusowej łączącej Marki z dzielnicą Żoliborz, przy 
czym  w  2006  roku  taki  autobus  kursowałby  tylko  do  FSO  Żerań,  a  koszty  tego 
połączenia wyniosą dla Marek prawie 490 tyś. zł za kwartał,

- zmiana cen biletów autobusów komunikacji miejskiej na terenie Marek, czyli 2,40 zł 
bilet normalny, tak jak w Warszawie, ale wówczas miasto Marki pokryje 55% deficytu 
przejazdów przez Marki.

Spośród ww. możliwości Rada Miasta upoważniła Burmistrza do podjęcia działań w zakresie: 
- przedłużenia  linii  190  do  pętli  autobusowej  przy  ul.  Dużej  w  Markach,  przy 

jednoczesnej rezygnacji z linii 805,
- objęcia miasta Marki komunikacją miejską aglomeracji Warszawa, co spowoduje, że 

ceny biletów w autobusach kursujących przez Marki będą takie same, jak na terenie 
Warszawy.

Jednocześnie Rada Miasta nie wyraziła zainteresowania uruchomieniem w 2006 roku linii 
autobusowej tylko do FSO Żerań. Rada powróci do tej sprawy, gdy linia autobusowa będzie 
mogła połączyć Marki z warszawską dzielnicą Żoliborz.
 
Pkt 22. Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1730 Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XXXV sesję Rady 
Miasta Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg

Przewodnicząca 
Rady Miasta Marki
dr Maria Przybysz-Piwko
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